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Η δύναμη της βλακείας
/ Γενικά

Είναι η πιο επικίνδυνη δύναμη του κόσμου. Δεν μπορούμε να την 
εξαλείψουμε, αλλά μπορούμε να την αναγνωρίσουμε. Αν και, κάποιες 
φορές, μας βοηθά να προοδεύσουμε.

«Δύο πράγματα είναι ατελείωτα: το σύμπαν και η βλακεία του ανθρώπου, όμως για 
το σύμπαν δεν είμαι ακόμα σίγουρος». Αυτή η φράση, που αποδίδεται στον 
Άλμπερτ Αϊνστάιν, εκφράζει μια πανάρχαια ιδέα. Άλλωστε ο πρώτος βλάκας της 
ιστορίας δεν ήταν άλλος από τον Αδάμ, που έχασε τον Παράδεισο, για να φάει ένα 
φρούτο.

Στην άκρη της γλώσσας

Τι εννοούμε όμως με τη λέξη «βλακεία»; Η έννοια, αν και είναι ενστικτωδώς 
γνωστή σε όλους, μοιάζει να ξεφεύγει από οποιονδήποτε θεωρητικό ορισμό. Δεν 
είναι απλώς το αντίθετο της εξυπνάδας, γιατί υπάρχουν έξυπνοι άνθρωποι που, 
κάποιες φορές, συμπεριφέρονται σαν βλάκες. (περισσότερα…)
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